
Technische vragen DRP 

Agendapunt 5.1 – Zendtijdtoewijzing lokale omroep 

Algemene raadscommissie 17 januari 2023  

Beste raadsleden,

De heer Jas van De Realistische Partij heeft op 9 januari technische vragen gesteld over 
agendapunt 5.1 – Zendtijdtoewijzing lokale omroep. Onderstaand treft u de vragen. De 
beantwoording wordt ook gepubliceerd. 

Onlangs hebben wij uw raadsvoorstel ontvangen met betrekking tot de zendtijdtoewijzing 
lokale omroep voor de periode 2023 - 2027.

Uw motivatie om tot uw voorkeurskandidaat te komen verbaast ons. 

Wat ons uitermate zorgen baart is de bezetting van het pbo (Programmabeleid Bepalend 
Orgaan) van uw voorkeurskandidaat. Wij lezen hier onder andere namen van 
(coalitie)partijprominenten en bestuurders van organisaties die hun bestaansrecht ontlenen 
aan subsidieafspraken ontsproten uit politieke gunsten.

In uw voorstel stelt u: “De gemeente draagt Stichting van Hoorn zeggen voor als wettelijk en 
voorkeursadvies richting het Commissariaat voor de Media. De beslispunten van het 
raadsbesluit zijn geformuleerd op de manier zoals het Commissariaat voor de Media dit 
voorschrijft.”

Naar aanleiding van uw voorstel hebben wij ons laten informeren door datzelfde 
commissariaat. Zij hebben ons zeer uitvoerig geïnformeerd, met name over het grote belang 
van de onafhankelijkheid van de lokale omroep en wanneer er mogelijk sprake is van 
belangenverstrengeling tussen gemeenteraad en betreffende media-instelling.

Daarom stellen wij u de volgende vragen: 

● Heeft u kennis van de voorwaarden die het Commissariaat voor de Media (CvdM) 
stelt met betrekking tot de onafhankelijkheid van lokale publieke omroepen?

● Op welke wijze heeft u uw voorkeurskandidaat getoetst aan deze voorwaarden van 
onafhankelijkheid?

● Bent u het met ons eens dat de voorwaarden van het CvdM, met betrekking tot 
onafhankelijkheid van lokale publieke omroepen, leiden tot onverenigbaarheid met 
meerdere leden van het Programmabeleid Bepalend Orgaan van uw 
voorkeurskandidaat? Zo nee, waarom niet?

● Bent u bereid om de raad volledig te informeren over de eisen die het CvdM aan haar 
stelt door tenminste het document met de titel ‘Wat verwacht het Commissariaat van 
het advies van de gemeenteraad bij de aanwijzing’ bij het agendapunt te voegen 
zodat ieder raadslid zich hiervan kan verwittigen? Zo nee, waarom niet?


